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Abstract (en)
To avoid a spinning cycle during the presence of braking foam in the tub, it is proposed to supply to the control circuit of the washing machine during
a spinning phase a signal which is a measure of an undesirable braking of the laundry drum (for example, as a result of foam formation) and which
is determined by the ratio of the following parameters of the operation of the drive motor to one another: a) desired speed b) actual speed and c) a
load-dependent electrical variable. As a result, reliable foam recognition is guaranteed and the elimination of foam is possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Vermeidung eines Schleuderganges während der Anwesenheit von bremsendem Schaum im Laugenbehälter wird vorgeschlagen, der
Steuerschaltung der Waschmaschine während eines Schleuderabschnitts ein Signal zuzuführen, das ein Maß für eine unerwünschte Bremsung der
Wäschetrommel (z.B. durch Schaum- bildung) und von dem Verhältnis der folgenden Parameter des Antriebsmotor-Betriebs zueinander bestimmt ist:
a) Solldrehzahl, b) Istdrehzahl und c) eine belastungsabhängige elektrische Größe. Hierdurch ist eine sichere Schaumerkennung gewährleistet und
Schaumbeseitigung möglich. <IMAGE>
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